
PRoroKÓ¿ Nn rvoz

z sesjiRady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu 12 grudnia 2002 roku

w sali kawiarnianej Domu Kultury w Jqdrzejowie.

A d l
przewodniczqca Rady Miejskiej Elzbieta WiÉniewska o godzinie 9r0 otwarla obrady II sesji

Rady Miejskiej w Jpárzejowie. Obrady rozpoczgto i kontynuowano przy obecnoéci na sali obrad 19

radnych nu rtun 21 radnych, co stanowi 90,48 % ogófu Rady. Przewodnicz4ca stwierdzila quorum

prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodni"t4"u Rady powitala przybylych na sesjg. Paniq Posel Bo2enp Kiziisk4

Wiceprzewodnicz4cego Sejmiku Samorz4dowego Wojewódawa Swigtokrzyskiego - Henryka

Michalkiewicza, burmistrza Leszka Kapcig, radnych, naczelników wydziaiów Urzpdu Miejskiego,

kierowników jednostek organizacyjnych gminy, sohysów i przewodnicz4cych rad soleckich,

przedstawicieli partii, stroniictw po1ity""ny"h, zwi4zków zawodo!\rych, mediów oraz wszystkich

przybylych goéci.
przewodn iczqca Rady zglosila kandydaturq radnego Janusza Woániaka na sekretarza obrad,

radny Wolniak wyrazil zgodg.
Sekretarzem obrad wybrano jednogloSnie radnego

Ad .2
Nie zgloszono uwag do proponowanego porzqdku obrad'

Rada viejska w Jpdrzejowie jednoglosnie przyjgta porz4dek obrad.

Porzqdek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.

2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Przyjgcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
5. Informacja o pracy Burmistrza migdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjptych na poprzedniej sesji'

7. Uchwala w sprawie udzielenia bonifikaty od oplat za przeksztalcenie prawa uzytkowania

wieczystego w prawo wlasnoéci.
8. Uchwala w sprawie uchwalenia Statutu Gminy.
g. Uchwala w sprawie wyboru Przewodniir4""go Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie.
10. Uchwalaw sprawie wyboru czlonków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

1 1 . Uchwala w sprawi 
" 

pít"=nu"renia do sprzeda|y w drodze przetargu publicznego nieruchomoéci

komunalnej, polozonej we wsi tr-ysaków Drugi.

12. Uchwala w sprawie okreÉlenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek od

nieruchomoÉci.
13. Uchwala w sprawie okreÉlenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek rolny.

14. Uchwala w sprawie okreSlenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek leSny.

15. Uchwala w sprawie ustalenia wysokoéci stawek podatku

od nieruchomosci na 2003 r.
16. Uchwala w sprawie obnizenia ceny skupu Zyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku

rolnego na 2003 rok na obszarze miasta i gminy Jqdrzejów.
17. Uchwala w sprawie ustalenia wysokoici stawek podatku od posiadania psów, okreélenia

terminu platnoíci oraz jego poboru w 2003 roku.
lS.Uchwali * rp.u*;e uititenia wysokoSci stawek podatku od érodków transportowych na rok

2003

Janusza WoZniaka
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19. Uchwala w sprawie utworzenia Jgdrzejowskiego Samorz4dowego Domu Kultury.

20. Uchwala w sprawie nadania statutu Jgdrzejowskiemu Samorz4dowemu Domowi Kultury.

21. Uchwala w sprawie okreélenia stawek oplat za skladowanie odpadów komunalnych na

Skladowisku OdPadów KomunalnYch

w Potoku Malym oraz utraty mocy obowi4zuj4cej niektórych uchwal.

22.llchwala w sprawie przyitqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego gminy Jgdrzejów.
23.Üchwatu *-rpiu*ié przyst4pienia do sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego miasta J pdrzejów.
24. Úchwala w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu

polozonego w miejscowoSci Lasków na obszarze gminy Jpdrzejów'
25. Uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na2002 rok.

26. Uchwala w sprawie stwierdzenia wygaénigcia mandatu radnego.

27. Odpowiedzi na interpelacje.
28. Sprawy róZne.
29. Zamknipcie obrad.

Ad. 3
Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedniej sesji.

Rada Miejska przyjgla protokol z poprzedniej sesji 17 glosami

A d 4
l. Radny Stanislaw Baraiski zwrócil uwage na bl4d w przygotowanym projekcie uchwaly

w sprawie ustalenia wysokoéci stawek podatku od nieruchomoúci na 2003 rok. w paragrafie

1 powinien byó podany rok 2003 a nie 2002.
Z. naAny Stanislaw Baiañski jako radny i Przewodnicz4cy Zrzeszenia Rad Soleckich prosi

Burmistrza, aby przy powoliniu wice burmistrzów stosowal sig do tego, co bylo ustalone

w czasie, kiedy rada miejska byla lqczona z gminn4. Byly ustalenia, 2e iezeli burmistrz bpdzie

z miasta, to j"go zastQpc4 powinien byó inzynier rolnik. W sluzbie rolnej sq wysoko

kwalifikowane osoby i jezeli byloby przesunigcie na stanowisko wice burmistrza, to nie byloby

2adnego problemu. W przeciwnym razie Zrzeszen\e Rad Soleckich bpdzie oponowaó.

3. Radny Sianislaw Baranski wnioskuje, aby Komisja Rewizyjna wyjaúnila sprawy przydzialów

lokali mieszkalnych oraz umarzania podatków, które mimo braków w budzecie, sQ umarzane

Moze lepiej byloby przed\u|yó terminy platnoÉci?
4. Radny Ánátrá¡ ffátny p¡a, jakie argumenty zdecydowaly o umorzeniu podatku Panu Ptakowi

w sytuacji, kieáy ZOZ od czerwca zvvracal sig o umorzenie do Pana Burmistrza i dotychczas nie

ot|y*ui zadnej odpowiedzr. ZOZ nie mógl równiez skorzystaó z ustawy restrukturyzacyjnej,

poni.*ur w paidzierniku ZOZ zwracal sip w tej sprawie do Burmistrza i równiez nie otrzymal

odpowiedzi.
5. Radna Janina Szreniawa pyla czy byl przetarg na oczyszczenie miasta, a jeéli byl, to kto go

wygral?
6. Radna Janina Szreniawa ptta, czy gmina jest przygotowana do akcji zimowej? 6 grudnia bylo

duzo interwencji; bylo bardzo Élisko, a nie bylo nawet jednej kupeczki piasku do posypania.

7. Radna Janina Szreniawa pyla, czy burmistrz zna sprawQ mieszkania Pani mieszkaj4cej przy ul

Glowackiego 2914. Kobieta jest chora, mieszka na poddaszu. Ten budynek jest przez powiat

przeznaczony do rozbiórki. Radna prosi burmistrza o zajqcie sig t4 spraw4.

Pani Posel na Sejm RP - Bo2ena Kiziáska powiedziala, Le z ogromn4 przyjemnoéci4

przyjpla zaproszenie na sesjg Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, poniewaz jest tu zadomowiona

i¡".i t" jej biuro poselskie. lnteresuje sig tym, co sig dzieje w Województwie Swiptokrzyskim,

i t""""góinie w térenie Powiatu Jpdrzejowskiego i Gminy Jpdrzejów. Pani Posel obiecala, ze
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wtedy, kiedy bgdzie poproszona, a bpdzie mogla, bpdzie uczestniczyó w tych sesjach' zeby

blizej poznaó problemy i w miarp mozliwoSci pomóc'

Z okali wybóru na radnych orazPrzewodnicz4cej z racji wyboru na stanowisko, Pani posel

zloZy\i zycLenia dz\alan\a na Ízecz spoleczno3ci ponad podzialami politycznymi'

Z of.*¡i Swiqt Bozego Narodzenia i Nowego Roku Pani Kiziúska Zyczy wszystkiego

najlepszego.

pan Wice przewodnicz4cy Sejmiku - Henryk Michalkiewicz podzigkowal za zaproszenie;

powiedzial, 2e jest mu milo uczestniczyó w sesji w tym gronie. Zlo|yl gratulacje wszystkim,

i,wlastc.a bylym radnym, bo to éwiadczy a poparciu spolecznym

2-"U^t:,i i*iat'Aoz"go Narodzenia i Ntwego Roku Pan Michalkiewicz 2yczy wszystkim

weso!óh, spokojnych iwi4t oraz szczgsliwego Nowego Roku'
pani przewodnicz.cej wrpczyl Wademekum Radnego opracowane przez najlepszych

konstl.tucjonalistów, aby obrady prowadzila zgodnie z prawem.

Przewodnicz4ca Rady podzigkowala goéciom za 2yczenia'

Ad. s
Uwag nie zgloszono.

Ad.  6.
Uwag nie zgloszono.

Ad. 7
Przewodni czqcy Komisji Budzetu, Gospodarki i Mienia Pan Adam wójcik przedstawil

stanowisko Komisji * t"¡ *p.u*ie. Powiedziat. ze przedstawiciele mieszkaúców osiedla Murawiec

II byli obecni na posiedreniu tcomisji, gdzie przedstawili swoje racje. Ustawa uchylona przez

Trybunal Konsty.tucyjny dawala mozliwoló odpiatnoSci w wysokoSci 250 - 800 zl. Za tak4 kwotq

czpÉó mieszkanców tego osiedla przeksztalirlo uz¡kowanie wieczyste w prawo wlasnosci'

Niektórzy nie zdqzyli iego zrobió. Ústawa zostala uchylona i teraz obowi4zuje nowa' Obecnie

nawet pízy 90% úonififacie odplatnosó za przeksztalcenie bpdzie dziesipciokrotnie wyzsza.

Mieszkaúcy uwalai4 ze jest t; spolecznie niesprawiedliwe' Nastppna grupa argumentów

przedstawionych ptzez mieszkaúców dotyczyla zawy2er.ira wartoéci dzialek przez rzeczoznawcQ'

btrzymali3-y info.*acjp od Pani Naczelnik Meresiúskiej" ze te argumenty nie s4 prawdziwe' Nie

wnikam, czy fzeczo"ni*"u byl powolany prawidlow.o, czy nie - te sprawy sq nadzorowane przez

RIO, NIK iwqtpig, zeby niepiawidlowoéci formalno-prawne mialy miejsce. Jezeli mialy' to zostan4

przez re organa *ytápun". Na podstawie informacji zlolonei przez Naczelnik Meresiísk4

lw za\qczenu do prÁk'ofu/ porównaliémy ceny podobnych dzialek na naszym terenie. Okazuje siQ,

Ze przyjgtacena I m2 jest w granicach przyzwo\toSci i odpowiada realnej cenie

Nastgpna grupa arguÁentów podnoszonyth przez mieszkaúców dotyczyla wkladu pracy, wysilku

i pienigdzy, poniesione go pr"", miesz{aírców w infrastruldurg osiedla, czyli w to' co decyduje

o cenie dziatki. grzqd Miejski potwierdza, 2e w latach dziewiqódziesiqtych na tym osiedlu

wykonano inwestycjg * ,ryni. spdecznym ,,budowa kanalu sanitarnego ul. Slowackiego"' CaloiÓ

piac zostalu *ykonan u pr)"t mieszkaúców. I to jest udokumentowane. Natomiast podnoszone

kwestie telefonizacji i innych prac byó moze mialy miejsce - wiem, 2e fak bylo, ale nie ma w tej

sprawie zadnych dókumentów i nie ma rozliczenia. Koszt mieszkafrcy ponieSli, ale nie mozna tego

o3wiadczyó z urzgdu. skoro urzqd nie wiedzial, 2e takte prace sip zaczerly i na jakich zasadach'

Takie p.á". po*inny sig zakoirczyó protokolem odbioru i rozliczeniem finansowym. Mieszkaúcy
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tego nie dopilnowali. Faktem jest, ze wlozyli wysilek, wykonali prace, ale formalnie nie da sip

ztym nic zrobió.
To s4 trzy gnrpy argumentów, z których czQéó mijala sip z prawdq. Niemniej jednak najwazniejszy

moim zdaniem argúment byl taki, 2e na tym samym terenie, tak4 sam4 dzialkp' Urz4d Miejski

sprzedaje jednemu 2a200 zi, drugiemu za 500 z]. aterazchcemy rrp', za 3 000 czyli l0 tazy tyle'

t'ci sqsiedzi mieszkaj4 obok siebie. Pomimo, ze to nie jest wina Urzpdu, naszym zdaniem jest to

niesprawiedliwe. Usiawy sig zmienily, problem spadl na,samorz4dy, i my teraz pijemy to piwo'

KtoS moze powiedzieó, zelestej*y tá bardzo iewicowi, bo przyznai4c ulgp 90 oA rozdajemy

wspólny maj4tek. Je2eli coÉ iajemy prawie za darmo, to równie2 komuÉ musimy zabraÓ. ByÓ mo2e

*usi*y poánieSó podatki lub toí lnnego, aby ratowaó dziurp budzetow4 lub wykonaÓ np remont

drogi. bLowiazuj. nu, rozsqdek. Muslmy jldnat uratowaó tp sytuacjp, aby obywatel nie mial

preánsji do pañsiwa i do wladzy lokalnej z powodu niesprawiedliwoéci.

W zwi4zku zpowy2szym Komisja Budzltu proponuje ulgq w wysokoÉci 85 %' Bpdzie to ratowanie

syuacji stwoizonéj pít"t Sejm. Wiadomo jest, ze jezeli podejmiemy tego rodzaju decyzjg' 10 %

uszczkniemy z budzetu.
Radny Stefan Fiutek powiedzial, ze sQ dwie propozycje: 75 i 85 %' Radny proponuje

wypoSrodkowaó i uchwalió bonifikatq w wysokoéci 80 7o'

Rada Janina Szreniawa popiera wniósek Komisji Bud2etu, o bonifikatp w wysokoici 85 Yo

przedstawiciel mieszkañców osiedla Murawiec II - Pan Czaior powiedzial, ze bonifikata

w wysokoé ci g5 oA byla kompromisem. Najwazniejsze jest, 2e mohna sig dogadaó, iezeli sig chce'

g5 % to nie jest *yrokosó satysfakcjonuj4ca - jest to kompromis. Miasta i gminy otrzymaly grunty

nieodplatnie. Ustawod awca imieniaj4c Irtu*p dal moZliwo3ó udzielenia bonifikaty. Gmina w tej

sy.tua¿ji nic nie straci. Pan Czajor prósi o przeglosowanie bonifikaty w wysokoéci 85 oA.

Radny Kazimierz Michalski p.rypo**al, ze losy tej uchwaly siggaj4 poprzedniej kadencji

Wtedy Zarzqd, Miejski proponowal Loniht utp w wysokoSc\ 40 o/o, uchwalono w wysokoíci 50 %'

Burmistrz proponuj" zi, tiomisja Budzetu g5. ¡af to jest w innych miastach? W Kielcach - 90'

ostrowiec - 0, Skarzysko-Kamienna - 0, Suchedniów - 50, starachowice - 80, Piúczów - 70,

St4porków - 80, Koiskie - 75, Kazimierza wielka - 80, Busko zdrói - 0, chmielnik - 0'

ivtaiogos"c z - O,Wloszczowa - 0, Wodzislaw - 0, Wiélica - 0, Sandomierz - 50, Opatów - 25'

Mamy petny obraz,jak to wyglQda gdzie indziej. Proponujq zamknqó dyskusjq w tym temacie

wnioskujp o przyst4pienie do glosowania.

Rada Miejska glosowala wniosek Burmistrza o udzielenie bonifikaty w wysokoSci 75 %'

Wyniki glosowania wyglqdaly nastppuj4co :

Za
Przeciw
Wstrzymalo siq
Wniosek nie zostal przyj¡tY.

Nastgpnie Rada Miejska glosowala wniosek radnego Fiutka o udzielenie bonifikaty

w wysokoíci 80 % . Wyniki glosowania wygl4daly nastppuj4co:

z a - 1 3
Przeciw - 5
Wstrzymalo sip - 1
Wniosek zostal przyjPty.
W zwi4zku zpowylszym wniosek Komisji Budzetu upada'

fuchwala Nr u I s 
-l 

02 w sprawie udzielenia bonifikaty od olat za przeksztalcenie prawa

uzytkowania wieczystego w prawo wlasnoÉci w zalqczeniu do protokotu/'

0
1 8

I

O godzinie 950 Przewodnicz4ca Rady oglosila przerwg, która trwala do godziny 1010



-5

Ad. 8.

Radny Stanislaw Baraúski powiedzial, 2e ze wzglgdu na 16-letnie doéwiadczenie wnioskuje

o nastgpuj4ce zmianY:
o W $ 27, pkt 2 slowo,,bezwzglpdnq" zast4pió slowem,,zwykl4"'

Radca prawny - Danuá Kiwiorska wyjaSnila, ze byloby to razqce naruszenie ustawy

o samorz4dzie gminnYm.
o W $ 28 dodaó,,f) sp.á*y ró2ne", aby soltysi i zaproszeni goécie mieli mozliwoió wypowiedzi'

o W $ 43 slowa ,;esi dopus zczalne" zast4pió ,jest nie dopuszczalne w! wszystkich przypadkach'

ze wzglgdu na tá, aby nie powtarzaÓ gloiowania ze wzglgdu na niezadowalaj4cy wynik'
pani Danuta Kiwiorska wyjaÉnila, ze do glosowania tajnego czy imiennego, jest komisja

skrutacyjna. Moze byó sytuacjá, z" ktoó np. podniósl rgkp za nisko. JeSli chcecie Paústwo

pozbawió sip mozliwoici ponownego glosowania, to oczywiÉcie jest to mozliwe. Pierwsze

zdanie dotyczy glosowania tajnego ii-i"nn"go, a drugie zdanie dotyczy kaZdego glosowania'

Mozna dopisaó ,,w glosowaniu jawnym".

Przewódni ct4"lrady zwróóllauw-age, 2e zdarzajqsig przypadki, gdy sekretarz coi przeoczy,

bo rgka jest za nisko. Jest to o"ry*irtu pomylka w liczeniu. Trzeba wtedy powtórzyó

glosowanie.
Radny Baraiski uwa2a, 2e to nie jest glosowanie ponowne'

o Radna Maria Baraóska wnioskuje, aby w $ 43 do drugiego zdaniadopisaó slowa,,w glosowaniu

jawnym".
Rady Baraúski wycofuje swój poprzedni wniosek'

o Radny Stanislaw Barañski wnioskuje, aby w $ 53 do zdania w drugim myÉlniku zamiast

,,przewodnicz4cego" zap i saó slowa,,wi qkszoéci czlonków komi sj i".

. Radna Maria Baranska dopisaó ,,w przypadku nieusprawiedliwionej nieobecnoéci np' na 4

komisjach", zeby nie bylo sytuacji, ze przewodniczqcy bqdzie chcial odwolaó z powodu róznicy

zdah.
. Radny pawel Smor4g powiedzial, ze je2eli Rada powoluje na czlonków danej komisji, to i Rada

moze odwolaó.
pani Danuta Kiwiorska wyjaéniia, ze wniosek przewodniczqcego i tak musi Rada

przeglosowaó. Nie moZe przewodnicz4cy o tym decydowaó'
Radny Adam wójcik powiedriat, ti komisja podejmuje decyzje kolegialnie

i przewodnióz4cy nie ma moiliwosci samodzielnie postawió wniosku o odwolanie czlonka komisji.

. Radny Stanislaw Baranski wnioskuje, aby w $ 65 pkt 1 dopisaó. ,,ofaz czlonkowie Komisji

Budzetu"" ze wzglgdu na to, 2e komisja ta opiniuje przydzia\y mieszkafi i jej czlonkowie mog4

byó stronni"ry. ñoiy"hczas nie mogli nalezeó do Komisji Rewizyjnej i proponujg' aby bylo tak

samo.
pani Kiwiorska wyjaé nila, 2e ustawa na ten temat nic nie mówi, ale jest to ograniczenie

praw radnego.

Nastgpnie Rada Miejska przystqpila do glosowania poprawek do Statutu' Wyniki wyglqdaly

nastppuj4co:

1. Radny Stanislaw Barañski wnioskuje, aby w 6 65 pkt 1 dopisaó: ..oraz czlonkowie Komisji

Budzetu".
Z a - 5
Przeciw - I I
Wstrzymalo sig - 2

Wniosek nie zostal przyjqtY.
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2. Radny Stanislaw Baraúski sprecyzowal swój wniosek: w $ 53 do zdania w drugim myélniku

dopisaó slowa,,po akceptacji wipkszoíci czlonków komisji"'

Z a - 1 8
Przeciw - 1
Wstrzymalo sig - 0

Wniosek zostal przyjqtY.

3. Radna Maria Baraírska wnioskuje, aby w $ 43 do drugiego zdania dopisaó slowa

,,w glosowaniu jawnYm".

Wnio sek zostal przyj gty j ednogloSnie.

4. W $ 28 dodaó ,,f) sPrawY rózne".

Wniosek zostal przyjqty jednogloénie.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglosnie powzigla uchwalp Nr II I 9 I 02 w sprawie

uchwalenia Statutu Gminy z autopoprawkami i przyjptymi poprawkami.

/Uchwala Nr Il/9/02 w zalqczeniu do protokotul.

Ad. e.
Radna Janina Szreniawa zglosiia kandydaturg radnego Wojciecha Bilewicza. Radny

Bilewicz wyrazrl zgodP.
Radny frzysalf Swietlik w imieniu radnych PSL zglasza kandydaturp radnego Parvla

Smor4ga. Radny Smor4g wyrazll zgodg.
Wigcej kandydatur nie zgloszono.

przyst4pila do glosowania kolejno zakaldym z kandydatów:

5
5
o

- 1 4
Przeciw - 5
Wstrzymalo sig - 0

Przewodniczqcym Komisji Rewizyjnej zostal wybrany Pan Pawel Smor4g.

fuchwala Nr lI I l0 102 w sprawie wyboru Przewodniczecego Komisji Rewizyjnej Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie w zal4czeniu do protokolui.

Ad.  10
przewodnicz4ca Rady przypomniala art.18 a ustawy o samorz4dzie gminnym mówiqcy, ze

w sklad komisji ráwizyjnej wchodz4 przedstawiciele wszystkich klubów reprezentowanych

w radzie.

Radny Janusz Woániak w imieniu klubu SLD zglasza kandydaturp radnego Stefana Fiutka.

Radny Józef Kgdra w imieniu Samoobrony zglaszakandydaturg radnego Bogdana Króla.

Radna Maria Barañska w imieniu klubu ,,Wspólnota Jpdrzejowska" zglasza kandydaturp

radnego Stanislawa Baraúskiego.

Rada Miejska w Jgdrzejowie
Radnv Woiciech Bilewicz:

Za
Przeciw
Wstrzymalo siP

Radny Pawel Smor4g.
Za
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Radny Jan Zipbihski w imieniu klubu ,,Blok Samorz4dowy" zglasza kandydaturp radnego

Krzysztofa Chatupki.

Radna Janina Szreniawa zapytala,jak Samoobrona moZe zglosiÓ w imieniu klubu, skoro jest

tylko dwóch radnych a klub moze tworzyó minimum trzech radnych.

Wiceprzewodniczqcy Kgdra zaíwazyl. ze Pani Szreniawa nie sluchala zbyr. vwa2nie.

poniewaz nié powiedzial,, ze zglaszaw imieniu klubu, lecz w imieniu Samoobrony.

itadni: Fiutek, KróI, Barañski, chalupka, wyrazili zgodg na kandydowanie.

Radna Janina Szreniawa zapytala przewodniczqcej, ile na dziei dzisiejszy zostalo

zgloszonych klubów radnYch.
Przewodni czEcaoápowiedziala.2e zgloszone sq dwa, ztym,2eka2dy ma prawo zglaszaÓ'
pani Danutu ki*iorrka wyjaénila, ie na dzieh dzisiejszy nie ma zadnego klubu, poniewaz

statut zostal uchwalony przed ctrwita a wejdzie w lycie 14 dni po opublikowaniu w Dzienniku

Urzgdowym Wojewódiwa Swigtokrzyskiegá. Za podstawq zglaszania przyjqto ugrupowania' które

kandydowaly w wyborach samorzadowych. Skoró wszystkie ugrupowania swoich przedstawicieli

zgiosily, a pozostal 1 wakat, dlaczego Samoobrona nie mogla zglosió? W tym przypadku jest

,ñryrúo w porz4dku. Poniewaz liczba kandydatów zgloszonych zgadza siQ z liczb4 miejsc' moZna

glosowaó lqcznie.
nada tvtiejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjpla sklad Komisji Rewizyjnel:

l. Stefan Fiutek
2. Bogdan Król
3. Stanislaw Baraúski
4. KrzysztofChafuPka.

/tJchwala Nr lI / lI I 02 w sprawie wyboru czlonków Komisji Rewizyinej Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie w zalqczeniu do protokolu/.

A d .  1 1
Radny KazimierzMichalski prosi, aby Pani Naczelnik Meresiiska wyjainila, o któr4 dziaikp

chodzi.
Naczelnik Leokadia Meresiúska wyjaSnila, ze uchwala dotyczy dzialki za mleczarni4 tam.

gdzie bylo Kólko Rolnicze. Jest to na wprost studni, tam gdzie golgbiarze wypuszczaj4 golgbie'

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla uchwalg Nr II I 12 I 02 w sprawie

przeznaczenia do sprzeduzi w árodre przetargupubiicznego nieruchomoici komunalnej' polozonej

we wsi Lysaków Drugi.
/Uchwala Nr lll12l02 w zal4czeniu do protokotu/'

Ad.  12.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powziqla uchwalE Nr II / 13 I 02 w sprawie okreélenia

wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek od nieruchomoSci'

/uchwala Nr II/13102 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .  13 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejsta * ¡ádrrejowie jednogloÉnie powzigla uchwalg Nr II / 14 I 02 w sprawie okreÉlenia

wzorów formularzy inforrnacji i deklaracji na podatek rolny'

fuchwala Nr II/14/02 w zalqczeniu do protokotu/.



Ad. 14
Uwag nie zgloszono

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloénie

wzorów formularzy informacji i deklaracji
fuchwala Nr IVI 5102 w zalqczeniu

powziqla uchwalg Nr II / 15 I OZ w sprawie okreélenia

na podatek leSny.
do protokolu/.

Ad .  15
Radny Wojciech Bilewicz proponuje

z prowadzeniem dzialalnoéci gospodarczej

terenach wiejskich - 12.00 zl.
Radny Adam Wójcik

z 0-23 na 0" 10.
Radny Jan Zigbinskiw

w $ I pkt 3 c) z 0,23 na 0,05.

zróhnicowaó stawki podatku od budynków zwi4zanych

paragraf 1 pkt 1 b) - na terenach miasta - 14'90' - na

Budzetu proponuje zmiang zapisu w S 1 pkt 3 c)

imieniu radnych klubu Blok Samorz4dowy' proponuje zmianq zapisu

Propozycja w materialach to jest wzrost o 320oA w stosunku do roku

ubieglego.
Radny Andrzej Hatny w $ 1 pkt I d) proponuje zmieniÓ 3,46 na I zl. Na terenie gminy nie

ma du2o nieruchomo3ci tego typu a przyjpta'stawka jest maksymalna. Sytuacja w sluzbie zdrowia

jest katastrofalna, zaiJady nie se w 
-stanie 

zaplició podatku, w zwiQzku z tym wystepuj4

o umorzenia. Stawka I zlbylaby realniejsza.
Radny Adam Wójcik * i*i"ni, Komisji Budzetu proponuje w $ 2 skreSliÓ punkt 4, aby

kierownicy jednostek organizacyjnych g*iny ka¿dorazowo wystppowali do burmistrza

o zwolnienia, a burmistrzka2dorazowo wydawalby decyzjg'

Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch, odnoÉnie poprawki zgloszonej przez radnego Bilewicza,

wyjaénila, 2e zapis musi byÓ precyzyjny . W rwiqzku z tym uwuZa, iZ lepszy bylby zapis: ,,na

terenie miasta i na terenie solectw".
Radny Wojciech Bilewicz przychylil sig do takiego sformulowania'
pani Skarbnik wyja5nita iówniel, z"-* ubiegtym roku od pozostalych gruntów bylo 7

groszy. Ustawodawca przewid zial od9 do 30 groszy. Komisja Budzetu proponuje l0 groszy' Jest to

wigc wzrost o 3 gfosze. Bior4c pod uwagq lnnaójp nie jest to du2o Biorqc pod uwagp budzet

mozecie paústwo PodwYzszYó.
odnoénie wniosku dokiora i{atnego pani Skarbnik wyjaénlla,2e dotychczas stawka wynosila 14'50'

Jest to wigc obnizenie na 3,46. RzeczywiScie jest to maksymalna stawka w rozporz4dzeniu' Jest to

nowoéó; dotychczas nie bylo takiego podziafu

Jeili chodzi o jednostki organizacyjne gminy, Komisja Budzetu uwaza' 2e w przypadku trudnej

sytuacji jednostki powinny sip rwraca-ó o zwolnienia, i burmistrz wtedy bqdzie podejmowal

indywidualne decYzje.
Radny Andáej Hatny przyznal racjg Pani Skarbnik, ze podatek od placówek medycznych

wynosil V,\0, tylko wciq;. i.*ujq kontiowersj e, czy zaklad opieki zdrowotnej powinien byó

traktowany jako przedsigbiorstwo dzialai4ce * áparciu o ustawQ o przedsigbiorstwie' Czy to jest

porównywalne? Polemiki na ten temat trwaja od áh"szego czasu. Róznie bylo w róznych gminach

i róznie podatek naliczano. Dlaczego np. ZóZ nie moze od swoich uslug odliczyó VAT? Przec\ez

Éwiadczy uslugi tak jak wiele innych placówek. Tak naprawdp nie wiadomo, czym jest zaklad

opieki Ld.o*ótne.¡ ; sensie p.á*nytn. Niby samodzielny' niby nie' Wiele punktów o

pizedsigbiorczoSci nie stosuje sig do tego zakladu Dlatego te2 ustawodawca Swiadomie obnizyl ten

podatek, zeby w ten sposób zrekompénsowaó wydatki. Wigkszoéó zakladów nie bylo w stanie

ptacie podatków i wystppowaly o umórzenia. Proponowana stawka jest w wysokoéci maksymalnej,

j*a urtutil minister finansów w swoim rozpoiz4dzeniu. W projekcie uchwaly nie ma innego

punktu, w którym przyjgto by maksymalnq stawkg'
Burmistrz L"rr"t Kápcia wyjaénil, Le radny Hatny mial na myéli ZOZ, ale dzialalnoió

gospodarcza to nie jest tylÉo Zespot Opieki Zdrowotnej, to sq wszystkie prywatne gabinety



9

lekarskie i pozostale lokale, gdziejest prowadzona szeroko pojpta dzialalno-éó medyczna. Je2elt

bgdzie taka potrzeba, to na indlwidualny wniosek pomozemy szpitalowi, tak jak do tej pory

Rada Miejska przyst4pila do glosowania poprawek:

l. Radny Wijciech Bilewicz proponuje zróinicowaó stawki podatku od budynków zwi4zanych

, pro*ad.éniem dzialalnoéci gorpódur.rs.j paragraf 1 pkt I b) - na terenach miasta - l4'90"

- na terenach solectw - 12.00 zl.
Poprawkg przyj gto jednogloénie.

2. i{adny Andrzej Éutny w g 1 pkt 1 d) proponuje zmienió 3.46 na 1 zl.

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

Poprawki nie przyjgto.

3. Radny Jan Zigbiúski w imieniu radnych klubu Blok Samorz4dowy, proponuje zmianp zapisu

w $ 1 pkt 3 c) z 0.23 na 0.05.
Z a - 1
Przeciw - 14

Wstrzymalo sig - 4

Poprawki nie przyjgto.

4. Radny Adam wójcik w imieniu Komisji Budzetu proponuje zmiang zapisu w $ I pkt 3 c)

20.23 na0. I0 .
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

Poprawkg przyjgto

7
1 0
1

- 1 4
- 1
- 3

5. Radny Adam Wójcik w
Za
Przeciw
Wstrzymalo siP

Poprawkg przyjqto.

imieniu Komisji Budzetu proponuje w $ 2 skreélió punkt 4'

l 8
0
1

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla uchwalg Nr II I 16 I 02 w sprawie

ustalenia wysokoéci stawek podatku od nieruchomoéci na 2003 r.

AJchwala Nr It/16/02 w zal4czeniu do protokotu/'

Ad 16.
Radny Adam Wójcik w imieniu Komisji Bud2etu proponuje zmienió 33,00 na 32,00 czyh

ufrzy maó na ubieglorocznym poziomie.
Radny pawel Smoi4g w imieniu klubu PSL popiera wniosek radnego Wójcika'

Radny Wojciech Bilewicz zauwa|y| ze nie podejmujemy uchwaly o obnizeniu ceny

drzewa, która jest podstaw4 do obliczenia-podatku leénego. Czy cena drzewa wzrosla i w jaki

sposób wzroénie w zwi4zku ztym podatek lesny.

Radny Jan Ziebinsti *niort r¡. o obnizenie ceny skupu zyta do 30 zl za q. Ostatni raport

o stanie rolnictwa mówi, Lew przeciqgu ostatniego roku dochody rolników spadly o 10 %, a tam,

gdzie rolnicy utrzymujq sig z produkcjizboza i triody chlewnej, znacznie wigcej. Na terenie G1i1V

lgdrzejów mamy duZo takicñ rolników. Lepiej byloby, aby podatki byly ni2sze, a éci4galnoSÓ

Wzsza' 
*:-,, D^-: Dnzanq l-ionl,¡nh .*r., ie(nile nowana do ustalgniaSkarbnik Gminy Pani Bozena Ciepluch wyjainila, Ze cena Zy1'a przylr

podatku rolnego jest ustalan a przezPrezesa GUS na podstawie III kwartalów roku poprzedzajQcego



rok budzetowy
moze obnizyó.

1 0

Cena ta wynosi 33,45 zl. Proponowana cena 33,00 byla obnizk4 poniewa2 Rada

Przewodnicz4ca RadY Miejskiej Elzbieta Wiéniewska zapytala, jakie bylyby skutki

frnansowe przy obn\Zeniu do 30,00 zl.
pani Skarbnik po obliczeniu odpowiedziala,2e okolo 55 000 zl w skali roku.

Radny pawel Smor4g prosi, aby Naczelnik Wydzialu Rolnictwa Pani Leéniewska,

przedstawila, jakie s4 stawki tego podatku w okolicznych gminach.

Pani Leiniewska poinformowala, ze stawki ksztattuj4 sip nastppuj4co:

Gmina
lmielno
Malogoszcz
Naglowice
Oksa

2002 rok
28,00
8,00

30,00
28,60

2003rok
30,00
20,00
32,00
28,60
22,40
30,00
29,00
30,00

Sqdziszów 22,40

Stupia 28'00
Sobków 29,00
Wodzislaw 30,00
My mozemy sig PorównYwaó do gminY

gleby.

uchwalone

Slupia i Wodzislaw, z tym, ze w tych gminach sq lepsze

Rada Miejska przyjqla poprawkg zgloszon4przez radnego Zigbiúskiego nastppuj4c4 iloóci4

glosów:
Z a - 1 2
Przeciw - 4
Wstrzymalo sig - 3

W zwi4Tku zpowy2szym wniosek radnego Wójcika staje sig bezpodstawny.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalg Nr II / 17 I 02 w sprawie obnizenia ceny skupu

Zyta przyjmowanej jato po¿stawa oblicrenia podatku rolnego na 2003 rok na obszarze miasta

i gminy Jpdrzejów, nastgpuj4c4 ilosci4 glosów:
-  l 8

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 1

fuchwala Nr IVl7l02w zaLEczeniu do protokolu/'

Skarbnik Gminy wyjaénila, 2e podatek leény od I ha lasu wynosi równowartoéó pienigzn4 0,220 m'

drewna. W ubiéglym roku ta cena wyno si\a 126,A7 zl a obecni e 11I.21. Podatek wigc sip zmn\eiszy

przewodnicz4ca Rady Miejskiej o godzinie 1120 oglosila przerwq, która trwala do godziny
t i

I  l - '

Ad.  17.
Radny Stanislaw Baranski zapylal, czy jest nowa ustawa w tej sprawie' czy obowiqzuje

dawna, bo poprzednio rolnicy byli zwolnieni z oplat od 1 psa'

Skarbnik Gminy wy¡ignila, ze ustawa zostala znowelizowana, jednak obowiqzuj4

zwolnienia ustawowe, któré nie s4 zapisane w uchwale. Zwolnienia te dotyczq 2 psów do

pilnowania gospodarstw rolnych. Nowoéiia jest" 2e osoby, które ukoiczy\y 65lat posiadaj4ce psy,

takiego podatku nie Plac4.* 
Rada Miejs[a w Jgdrzejowie powzipla uchwalg Nr IÍ I 18 I 02 w sprawie ustalenia

wysoko3ci stawet podatku od posiadánia psów, okreélenia terminu platnoSci oraz jego poboru

w 2003 roku, nastgpujQcA iloScia glosów:

Za



l l

7.a
I)rzccir.l'
Wstrzvmalo sig

I t- lchwala Nr l l /  I  8/02 w

A d  1 8

-  l 8
- 0
- l

zalqczeniu do protokolu/

Radny Adam Wojcik powiedzial .  2e na posiedzcnie Komisj i  Buclzctu zaproszono Pana

Nowickiego i uzgodniono stanowisko. Proponowane stawki sq do przyjqcia dla jEdrzejowskich

przedsigbiorców, którzy chcieli. aby podwyzki nie byly wyzsze niz inflacja'

W zwiqzku z tym (omisja Buázetu, Gospodarki i Mienia proponuie przyjqÓ uchwalg bez

poprawek.
Radny Jan Zigbinski uwaza, 2e propozycja jest rozs4dna, jednak zawiera blgdy fornlalne

i  proceduralne. W q i  pkr 6 c i  l  c jesf zapis, ,-równej i  wyZszej niz S l  ton i  mniej  niz 40 ton"

ptwoduje syruacjQ braiu mozliwoÉci okresleni¿ s,ysokoéci podatku dla dwr¡osiowych zespolów

pojazdóiv o dopusz<-zalnej masie przekraczaj4cej 40 ton. Nie mieszczq siQ te poiazdy nigdzie,

o tot  i "  pojazdl,  na terenie naszej gminy sE W zwiEzktr z tym rady proponuje znr ianp zapisu w $ I

pkr 6 c i  7 .  nu zapis , ,nie rnniej  niz 3l  ton".  prz.ez. co nie okreSl imy górnej granicy

Burnr istrz Leszek Kapcia zapytal ,  czy nie wystarczl 'zapis ' . równcj l r -rb u'yzszej"

pa¡ Ziqbir iski  odpsri ' ieclz ial  2e r loz.e bl 'ó taki  za¡r is.  choclzi  o l () .  ahv nie bvlo gÓrnego

; ; i r la ¡ ;u  P . i ¡a¿tq  Pa¡  Z iqb iúsk i  u* 'aza .  ze  w ' \  I  pk t  l0  c )propor l t ) \ va l le  r r  ¡ r lo ickc ic  t l chw 'a iV  s tau 'k i

* , i  r . l r , ;s.-c niz- dopuszcza r 'o/-p()rzi lc lzenic z clnia 30 l istoparla 2o()2 roku. t tkt 'csla¡ i1cc t t la i .s ' t t la lnq

vr l ,sokoSó na I  .1. i9 zl  (Art  l0)

Radca Praw,nv Pani Danuta Kiw, ic lrska porviedziala. 2c prtr jcki  t ¡ i :h i i  a l l  jcst  zt¡oi i r : -y

,r r,ii '-:¡r1i'i47¡ri4cvrn i przelti sanr i

Skarbnik G¡r inv zl l losi la autopoprarvkg polegalEcE na zaokrz¡elenit t  s ia ' ' r 'cL 1J1- '  ¡¡s ln1'cl t

zkrtych

Racta l \4iejska je<1:roglo$nie przyjqla poprawkq zgloszon4 ptzcz, radnego T. igbir iskicgo, polegaj4c4 na

skrcé len iu  s ló , ¡ , . . i  mn ie j  n iz  -10  ton"  w \  I  pk t  6  c i7  c

t tada I \4 ie jska . iednog loén ie  porvz ig la  uchwa ' lp  Nr  I I  /  1L)  lÜ2 w spra \ \ ie  L rs ta le r l ia  \ \ ysoKosc l

siarvek podatku od Srodkóu' l ral lsportow'ycl t  na rok 200i

i [ - lchrvala Nr I l / l9 lA2 u'zalqczerl iu do protokohr/ .

A d  1 9
LluaS nie zgioszono.
Rarta N,{ ieiska u,J€clrzejorvie jednogloSnie porvzipla uchrvalg Nr l l  i  20 I  02 w spl 'a\ l ' le

u1 rvorze¡ ia .l pd ¡ze-j g rvsk icgtt S arttorz4dou,cgo l)otli tr Kul t u r¡'

/tJchwala l¿ lll20l02 w zal4czetriu do protokolu.

;\d 20
Raclny

N4iejskiej"
Janr¡sz \\¡olniak proponuje rv \ 14 pkt 2 dopisaó podpunkt..5) przeclstarviciel Radv

Rada N4ielska rv
Janusza \\ 'o2niak a.

Jgdrzejcrrvie jeclnogloénic przyjgia poprarvkg zgloszon4 przc7, raclncgo

Racla l \4ic jska n, Jqdrzciowic jeclnogloÉnie ¡ror i 'z igla uchrvalq Nr l l  i  l l  I  02 rr  sprawic

¡acla¡ ia st¿l tr¡ tLl  Jgclrzejowskielnu Sart torz4dowertt t ¡  Dt l t l torvi  Kultr-rr1 '

/ l - lc l ru 'ala Nr I l l  211.02 rv zal4czenirr  do protokolt i /
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poprosila Kierownika Skladowiska Odpadów
wyjaónienie, co to sq skratki i zawartoéó

piaskowników.
pan Rosolowski wyjaénil, ze skratki, s4 to nieczystoSci zbierane z krat na kolek¡orach'

natomiast zawartoSó piaskównikÓw to osady z nieczystoéci pozostaj4ce la oczyszczal.ni' Dostawcq

skratek i piaskownlt O* ;est wyt4cznie ZaVJad Wodoci4gów i Kanalizacii. w iloéci max 3m,

miesigcznie. Ustawa nakLuje flasyfikowanie nieczystoSci, stqd koniecznoSó podjpcia uchwaly

w te j  sprawie.  . r  :_  r^- - .^ r
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg Nr lI / 22 I 02 w sprawie okreSlenia stawek

oplat za skladowanie 
'odpádOw - 

komunalnych na Skladowisku Odpadów Komunalnych

* potok,, Matym oraz utraty mocy obowi4zuj4cej niektórych uchwal, nastppujqc4 iloÉcia glosów:

Ad. 21.
Przewodnicz4ca Rady Elzbieta WiÉniewska

Komunalnych Pana Jaroslawa Rosolowskiego, o

-  1 8

Rada
przyst4pienia
Jgdrzejów.

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 1

fuchwala Nr l\l22l02 w zal4czeniu do protokotui.

Ad.22.
Naczelnik Wydzialu Budownictwa i Zagospodarowania Przestrzennego wyjainil' 2e

uchwala dotyczy szeroko rozumianego zagospodarowania przestrzennego tworzonego w formie

prawa lokalnego w postaci uchwal rady. Otecnie obowiq¡uj4ca ustawa o zagospodarowaniu

przestrzennym reguluj4ca te sprawy poOá¡e, iz plany rniejscowe sporzqdzone przed rokiem 1995

zatwierdzone w formie-uch*aiy rady miejskiej tracq wazno3ó z koncem biezQcego roku, chyba ze

do koírca biez4cego roku Radá ffrft"lttu uchwali studium uwarunkowan i kierunków

zagospodarowania przestrzennego oraz podejmie uchwalg w przedmiocie przyst4pienia. do

,párr4dt.nia miejscowego planu tugorpódurowania przestrzennego' Gmina lgdtzeiow posiada

zatwierdzone studium uwarunkowaú, izyli jeden warunek zostal spelniony. Drugi waryn9k

o podjgciu uchwaly intencyjnej bpdzie spelniony z chwil4 podjpcia tej uchwaly. Gdyby Rada

fUiejsta nie podjgla tej uchwaly, Burmistrz wydaiqcy decyzjp na podstawie planu miejscowego nie

mOglUy wydaó- decyzii. noóinie wydaje sip- okolo 300 decyzji o warunkach zabudowy'

Ustawodaw"u pft"*idrial sytuac;q, kiedy plany trac4 waZnoSÓ i przewidzial tryb wydawania

decyzjiw tej syruacji. projekt decyzji p.rygóto*uje uprawniony urbanista' przed wydaniem takiej

ae"yiii musi úyó prtépró*uaronu ,orp**a administracyjna, o ktgej musi byó ogloszenie w

gut""i", ponadio i*dá tak4 decyzjp wojewoda musi sprawdzió' Z takq procedur4 wi4i4-si9

olbrzymie koszty. Podjgcie tego typu uchwaly daje nam oddech na rok przyszly, poniewaz b-edzie

moziawydawai ¿.rvrjl nu póOriüie planu miejscowego uchwalonego przed rokiem 1995' W tej

uchwale jest podziai na solectwa. Jesi to ntti¿zane z tym, iz sprawy zwi4zane z uchwaleniem

duzych terenów sq skazane na niepowodzenie ze wzglpdów formalnych.
podjpcie rej uchwaly nie wi4ze sig z koniecznoÉci4 podjgcia jakiché dzialai, ale z mo2liwoici4

dzialafiw przyszloéci.

Miejska w Jgdrzejowie jednogloónie powzigla uchwalg Nr II I 23 I 02 w sprawte

do sporz4dzeniá miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy

fuchwala Nr Íll23loZ w zalqczeniu do protokotu/

Ad 23.
Naczelnik Treliúski wyjaénil, ze to, co powiedzial odnoÉnie poprzedniej uchwaly dotyczy

równiez tej uchwaly; dodal, ze w tej uchwale se tzw. tereny wyl4czone. W zw\qzku z tym' to

Za
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przyst@ienie w stosunku do pewnych terenów nie obowiq rie, poniewaz plany miejscowe

dotycz4ce tych terenów zostaly zatwierdzone po roku 1995'

Rada
przyst4pienia
Jgdrzejów.

/Uchwala Nr Ill24l02 w zal4czeniu do protokohl-

Ad .24 .
przy omawianiu projektu uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego terenu polozonego w miejscowoici Lasków na obszarze gminy

leírréjO* stosownie do art. 18 ust. 2 pkt i 1 ustawy z dnia 7 lipca 1994 roku o zagospodarowaniu

pirestirennym (tekst jednolity: Dz.rJ. z 1999 r Nr 15 poz. 139 zpoiniqszvmi zmianami), zostaly

przedstawione *yniÉi badaó spójnoÉci projektu uchwal z polityk4 przestrzenn4 okreÉlon4

w sturlium uv,ürurtkov,ct¡i i kientnkóv,zctgoiporlarowania przestrzennego miastct i grniny Jqdrze.iów'

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloénie powzigla uchwalg Nr II I 25 I 02 w sprawie

uchwalenia mié¡sco*ego piunu zagospodarowania przestrzennego terenu polozonego

w miejscowoSci Lasków na obszarze gminy Jqdrzejów'

fuchwala Nr II/25?02 w zal4czeniu do protokolu/'

Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powzigla uchwalg Nr II I 24 I 02 w sprawie

do sporzqdzeniá miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta

Ad 2s.
Radna Janina Szreniawa poprosila, aby Pani Skarbnik wyjaSnila cel podjQcia uchwaly'

Skarbnik Gminy pani Boiena Ciepluch powiedziala, 2e uchwala w sprawie zmian w

budzecie dotyczy zwigtszenia dochodów okwotg 138 825 zl i zwigkszeniawydatków o tp sam4

kwotp. Dochody sq zwiqksz one z ty'tutu wplywu z oplat na zezwolenia na sprzedu2 a-lkoholu

Dochody z tego tytulu mog4 byó przeznurton" tylko na wydatki zwi4zane z przeciwdzialaniem

alkoholizmowi. wszystkie áochody muszq byó wykorzystane do koúca roku, w przeciwnym razie

jest to traktowane jáko naruszenié ustawy ó *yótto*aniu w trzeáwoéci i naruszenie dyscypliny

finansowej. Nastgpne zwipkszenie dochodu o kwotg 110 825 zl to subwencja wyrównawcza" jakq

gmina otrzymuje po przedstawieniu sprawozdania o dochodach za I pólrocze' Jest to subwencja

zwiqzana ze stosowaniem ulg ustawowych w podatku rolnym i w podatku od nieruchomoéci' Te

dochody Zarzqd zaproponoi'al pod"ieiie: 2t 000 dla Strazy Miejskiej z przeznaczeniem na

*ynugódrenia i poihodn. od wynagrodzeú, 28 000 dla rozdzialu zwiqzanego z przeciwdziatan]9m

alkoholizmowi i 85 825 narekultywacjq nieczynnego wysypiska w Potoku Malym' StraZ Miejska

w czerwcu tego roku zlo\yla wniósek o zwigkszenie Srodków. Przy uchwalaniu bud2etu na 2002

rok Straz MieJska wnioskówala o wigksz4 kwotg. Kwota uchwalona w budzecie po podzieleniu na

paragrafy nie wystar czyla na wynagrodienia. SM musi mieó zapewnione Srodki na uzywanie

Sro¿fO* l4cznoéci radiowej, sorty mundurowe, uzlwanie radiostacji' positki regeneracyjne

w okresie zimowym oraz pránie sortów mundurowych. Tego SM u ¡as.nie otrzymuje z powodu

braku Érodków. Kwota na wynagro dzeniawystarczyla do koñca paidziernika.
prueznaczaj4c érodki nu .át.,tty*acjg nieczynnego wysypiska Émieci gmina otrzyma dotacje

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska w wysokoici25 oA.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglosnie powzigla uchwalg Nr Il / 26 I 02 w spraw-ie zmian

w bud2ecie miasta i gminy na 2002 rok.
,{Jchwala Nr II/26?02 w zal4czeniu do protokotu/'

Ad.26.
Uwag nie zgtoszono.
Rada Miejs-ka w Jqdrzejowie powziQla uchwalg Nr lI I 27 I 02 w sprawie stwierdzenta

wygaÉni gcia mandatu radnego, nastppuj 4cq i loici4 glo sów :



1 tt +

Z a - 1 8
Przeciw - 0

Wstrzymalo sig - 1

AJchwala Nr l\l2'7102 w zalqczeniu do protokotui

Ad.27
Burmistrz Leszek Kapcia udzielil odpowiedzi na interpelacje.

Raclnv Stanislatr Baraúski v:nittskuie, ab.v Komisia Rev'iz¡ina u'¡ialnila sprav'v przvtlzialót lokali

ntieszkolnvch oroz untarzo,,tia potlatkóv, ktére ntimo'brakó,¡t'v budiccie, s(lutilarzone. \!o2e lepiei b.vtob.,- przedltt,'"ó

tennin¡ plalno.ki .) , --..: ._. _...-.^^;: r.;-,!,.
Radnv.lntlrzel f [atn"v- pvta, jakie argunten| zt]ec.vtlowal,v o umorzeniu podatku Ponu Ptakowi v's.vtuacii, kiedt'

ZoZ ,ct czemtca ,rrro"ni ,'iq u irrnrrrn¡i clo Pana Bt)rmistria i do\chczas nie otrz.vnal 2atlnei odpowiedzi' 7'oZ ni-e

mógl rótrnie2 skorzvstaó z ustorry restruktur.yzacujnei, poniev'az v'poidzierniku ZOZ zwracal siq w tei sprawie do

Bunnistrza i równieZ nie otrzvmal odpot'ieclzi-

- Umorzenia podatków stosujemy bardzo rzadko i wynika to albo z przypadku losowego, albo

z t)-tufu niemoznosci éci4gnigcia. S4 sytuacje, 2e nawet komornik nie mo2e éci4gn4Ó ze

*rgtgd., na nieposiadanle 2adnych zasobów finansowych, które by umozliwialy

,ur-poto¡"nie potrieb gminy z t1'tufu podatków. Decyzje podejmowane w- tej sprawie s4 do

w g l 4 d u .  , , ,  -
- JeSli chodzi o restrukturyzacjg dlugu zoz, faktycznie szpital nie mógl skorzystac

z restruktury zacji dlugu, . u*ugi na uóhwalg, która pozwala na restrukturyzacjp zadluaenia

tylko podmioto* p.o*adzqcyÁ dzialalnoéó tylko w formie karty podatkowej. Natomiast

¡ást *ozti*o3ó skorzystania zrestrukfuryzacji naleznoéci w stosunku do innych podmiotów'

Rotlno Janina Szreniav'a p.vta cz| byl przetarg na oczvszczenie ¡niasta, oieiti b.vl' f o kto go tr'-Vgral?

- Z dniem 3l grudnia wypowiedzialem umowg na oczyszczanie miasta, poniewaz umowa

byla zawarta w ten sposób, 2e okres wypowiedzenia wynosi 3 miesiqce' wipc z dniem 31

marca 2003 roku umowa wyga$nie. Wówczas bgdzie moZna oglosió przetarg, do którego

kazdy bpdzie mógl PrzYstEPiÓ.

Rad,aJanina szreniay,a pv-ta, cz);gmina jesf prz.vgolotlotla do okcji zintowej? 6 gruclnia bvlo du:tt intenrencji: hylt>

bartlzo Élisko, a nie bylo nawetjednel kupeczki piasku do post:ponia'

- We wtorek odbyla sig narada i konwent wójtów i burmistrzów z calego Powiatu

Jgdrzejowskiego, gdzie b,ylo szczególowo omawiane przygotowanie. naszego powiatu do

akcji iimo*4 Wityscy zatzqdcy áróg s4 przygotowani do nadejécia zimy' My równiez

mamy rozstrzygnigiy ptzetarg na oczyszczanie miasta. Na poczqtku byly klopoty

z usr"rwanie* gtiot"Ori, itórej n'ie da sig usun4ó w ci4gu paru chwil. W tej chwili wszpdzie

jest piasek do posypywania, piaskarki i plugopiaskarki sq przygotowane.

Raclna Janina Szreniatt,a p.rfa, czy hurmisÍrz zna spratrq ntieszkonia Pani mieszkaiqcei prz.v'ul' Glov'ackiego 29'1'

Kobieta jest chora, ntieszka na poddaszu. Ten butlvnek iest przez poviaÍ przeznaczonv do rozbiórki' Iladna prosi

burntistrza o zaiqcie siq tc1 sprav'c1.

- Znam sytuacjg tej Pani. W tej chwili jest to mieszkanie zabezpieczone- Na Pl T

Koéciuszki jest"jedno mieszkanie i jezeli nie bpdzie innej mozliwoéci, to ta Pani bpdzie

mogla t niágo skorzystaó. Mieszkania przy Glowackiego 29 s4 w stanie zagrozenia. ale

jeszcze nie ma decYzii o rozbiórce.
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pan Czajor uwa1a, ze fakt, iz nie udzielono mu wczeéniej glosu, jest to lekcewazenie glosu

mieszkaáców. pan Czajor dziwi sig, ze Komisja Budzetu podejmuje decyzjp jako cialo kolegialne,

a Rada Miejska glosujá przeciw. Jest to dla niego niezrozumiale. ,,Poniek4d wyjaénia to obecnoéc

szefa SLD. po wazny.f. atu nas punktach czujne oko przewodniczqcego zniknqlo. Wazne bylo

w tym momencie. Ola nas bonihkaia ponizej 90 Ya przy tej wycenie dzialekjest za duzo. B9dziemy

doóhodzió praw na innym polu. Zwrocimy sig do RIO o kontrolg przeprowadzenia przetargu na

wylonienie ,.""to"nuácy. Zwrócimy si; réwnie" do Rzecznika Praw Obywatelskich' \i'
rozumiem tych pozorny"h or""tpdnoéci dla gminy. Sq inne sposoby oszczqdno$ci: niektórzy radni

np. Janina Srr"niu*u, Ryszard Pacanowski mogq powiedzieó, jakie ludzie maj4 zdanie o radnych

i 
'o 

ictr apanailach. Moze-byó jeden Wiceprzewodnicz4cy i jeden Zastppca Burmistrza- Proszp tam

poszukaó oszczgdnoSci".
przewodniczqca Rady Pani Elzbieta Wiéniewska powiedziala. 2e jest jej przykro,. iz Rada

musi sluchaó takich ,.""ty,powiedziala, ze jest zaskoczona, bo myÉlala,\2bpdzie podzigkowanie'

a nie tego typu zalatwienie sprawy. Przewo dniczqca przypomni ala, ze Rada podjqla uchwalg

o bonifikacie w wysokosci 80 %. Komisja Budzetu proponow-ala Radzie 85 o/o, Pan Burmistrz

proponowat i5 a . Dotychczas bonifikata wynosita 50 %. Kazdy radny skladal Slubowanie \kazdy

radny podejmuje wlasn4 decYzjg.
Wice przewodnicz4cy Rady Józef Kgdra powiedzial, 2e powstalo nieporozumlenle, lz

Komisja Budzetu glosowala prreci*. Po prostu nie zaszlakoniecznoéó glosowania 85 %'

przewodniczqca Rady poprosila iadnych o zglaszanie propozycji tematycznych do planu

pracy Rady Miejstie¡ foptÁila rownieZ po*olun. tcomis¡e o zlo2enie planów pracy; przypomniala

I skíadaniu oSwiadczen maj4tkowych, ankiet i o przekazaniu zdjgó do legitymacji'
pan Czajor powiedzial, zé jest pewna kwota, powyzej której odplatnoió jest za wysoka'

Argumenty zostaly przedstawione. Zwricaj4c sig do Pána Kpdry Pan Czajor powiedzial' 2eieíeli

sig"gtosuje w tej sámej sprawie za czyimsgior". a nie za swoim, to glosuje sig przeciw sobie'

Ad.29.
Ze wzglgdu na wyczerpanie porz4dku obrad Przewodniczqca Rady Miejskiej El2bieta

Wiiniewska o .eodzini e 1240 ramknpla obrady Il sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie'

SekreÍarz obrad

Pt'r¡tokolowala
----+-' -.

--j . .fx,|rc H.s kLl .
Teresa Bt¡rowska

LauuíV,l¿í,iAf"

mgr Elzbieta


